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Školitelský posudek:

Pan Michal Perlík se ve své bakalářské práci zabývá studiem vlivu aktivního hospodaření na
diverzitu a složení brouků navštěvujících květy v doubravách Národního parku Podyjí. Autor
je součástí širšího týmu, který v NP Podyjí studuje danou problematiku na dalších
modelových skupinách organismů.
Práce je prezentována na 34 stranách a je rozdělena na dvě hlavní části: literární rešerši a
terénní experiment.
V úvodní části autor vypracoval rozsáhlou rešerši, kde se věnuje problematice otevřených
lesů, historii jejich využívání a jejich ochraně. Rešerše je přehledně strukturována a
podpořena mnoha citacemi z čehož lze usoudit, že autor má o dané problematice dostatečný
přehled. Celkově má práce 82 citací, což považuji u bakalářské práce za nadstandardní počet.
V druhé části se autor věnuje terénnímu výzkumu. Metodika i design studie jsou přehledně
popsány. Autor se naučil samostatně pracovat s mnohorozměrnou analýzou dat a pomocí ní
interpretovat výsledky. Diskuze je také podpořena vhodnými citacemi. Celkově předložená
práce poukazuje na obrovský význam aktivního ochranářského managementu v lesních
stanovištích. Po dalších úpravách by výsledky mohly být publikovány.
K práci mám jen pár výtek. Ač nejsem češtinář, v práci je poměrně dost hrubek v podobě
tvorby čárek v souvětích a poměrně časté chyby v základním formátování. V určitých
částech textu jsem se díky tomu ztrácel. Osobně to nepovažuji za faktor, který by měl snížit u
bakalářské práce hodnocení. V diplomové magisterské práci na tom autor jistě zapracuje.
Na autora mám dvě otázky. V kapitole 3. je zmíněno, že otevřené lesy jsou historicky
nejpůvodnějším typem lesa. Je si tímto tvrzením autor naprosto jistý? Čím je toto tvrzení
podpořeno? Není otevřený les spíše jednou ze součástí lesa jako takového? Druhá poznámka
se týče diskutovaného aktivního managementu. Lze jej uplatňovat paušálně všude? Mířím tím
k problémům s bezzásadovostí spojenými sNP Šumava.

Závěrem lze říci, že předložená bakalářská práce splňuje všechny požadavky a doporučuji ji
k obhajobě a hodnotím jako ''výborně''.
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